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Pilgrimstrafikken over Dovre er ett inngrep og begrenser villreinens utkantområde ytterligere, og 

den burde vært regulert/ flyttet fra de mest sårbare områdene. Pilgrimsveien burde gått langs 

dagens veier der vi allerede har gjort inngrep, istede for å gå opp igjen gamle stier langt inne i 

villreinområdene. Det er stor pilgrimstrafikk spesielt over hjerkinnhø, dette er vel et fjell villreinen 

kunne brukt hvis det var tilgjengelig. Trafikken fra Kongsvold til Vinstradalen går også innom og 

begrenser beite til villreinen. Stor trafikk og mye luktspor på stiene kan vel hindre rein i å beite 

nær vårstigen, haugtjønnin og nordover langs drivdalskanten. 


